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                                                                                                           Kożuchów, 31.08.2020 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.22.2020.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 27 sierpnia 2020 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. „Mieszkańcy ulic Kościuszki, Młynarskiej i Rataja (nazwiska znane wnioskodawcy), proszą 

o zamontowanie progów zwalniających, bo pomimo ograniczenia prędkości kierowcy nie stosują się do 

ograniczeń, a pędzące samochody stwarzają ogromne niebezpieczeństwo dla pieszych i dla dzieci, 

które często poruszają się po ulicach osiedlowych.” 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

2. „Na prośbę mieszkańców zwracam się o wyrównanie drogi przejazdowej przy posesji nr 90a to jest 

1PGR koło stawów, ponieważ stara droga została wykupiona przez mieszkańca Stypułowa przy posesji 

nr 90b/1 i zostanie zamknięta i nie będzie dojazdu do posesji.” 

 

3. „Naprawa oświetlenia przy drodze wojewódzkiej nr 297. Uszkodzona lampa przy posesji nr 3 

w Stypułowie.” 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. „Proszę o postawienie dwóch ławek w fosie przy ul. Chopina.” 
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Pikulski Adrian - radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

5. „Proszę o wykonanie peronu przy przystanku autobusowym w Mirocinie Górnym w pobliżu posesji 

nr 1. Zaznaczyć należy, że osoby wsiadające (głównie dzieci), wsiadają bezpośrednio z pobocza 

o bardzo grząskim gruncie i o bardzo bliskim przepływającym tam rowie. 

 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Ireneusz Drzewiecki 


